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Shirehästföreningens kassör berättar- hur vi blev med Shire 

 

Det hela började med att en kompis något år innan vi köpte vår shire hade visat 

mig, Therese och min sambo Tony, en bild på en vacker vit shirehingst som 

visade sig heta Bodernog Baron och som då bodde i Umeå på Shiregården dit vi 

i samband med en sommarvistelse hos släkten i norr bjöd in oss på ett 

studiebesök.  

Detta blev min och min sambos första möte med shirehästar men det var nog då 

som jag blev övertygad om att en sådan häst vill jag ha. Det dröjde emellertid 

något år till innan jag efter ett erbjudande om att köpa en shire, detta mitt uppe i 

husbygge och tomtplanering, men vi tog beslutet att köpa Majagårdens Chris-Ti 

som nu var till salu.  



Det har medfört en stor lärdom att få följa Chris-Tis utveckling nästan ända från 

starten. Hanteringsträning och inridning har gått helt utan problem och hon är 

även inkörd. 

Chris-Ti har även deltagit på ett par utställningar med fina resultatet 44 poäng år 

2015 på Shirehästföreningens Riksutställning vilket gav henne en plats i 

tävlingen Årets Kallblod 2015 på Friends arena.  

Chris-T mäter ca 183 cm, har ca skostorlek 12 med en matchvikt på upp emot 1 

ton. Hon är en stabil och cool tjej som vår 2-åriga dotter med förtjusning gärna 

rider på tillsammans med mig.  

Sedan årsskiftet 2014 är jag invald i Shireföreningens styrelse där jag innehar 

posten kassör samt att jag sitter med som sekreterare i Sörmlands 

hästavelsförening.  

 

Det var allt från oss, önskar er alla en härlig vår! 

Therése Karlsson, kassör Svenska Shirehästföreningen 

 

 


